

Date: 29/04/2018

Ref: DMCA/ MTM/003/2018

DMCA Circular # 003/2018

استخدام الدراجات المائية في امانة دبي

The Use of Jet Ski in Dubai

It has been reported that Jet Skies are proceeding with Unsafe Speed and creating wakes and disturbance for other users, this is to advice all the Jet Ski user shall strictly comply as below:

1. Shall not enter the Beach Separation Buoys.
2. Shall avoid all the Exclusion Zones and Privately Managed/Owned areas.
3. In confined area shall proceed with safe speed by not creating wake, disturbance and shall have due regards for other users.
4. Shall keep safe distance of at least 100 m from other vessels as safe as practicable.
5. Shall not impede the safe passage of any Boat, yacht or vessel.

Violator will be penalized and all are advised to notify Dubai Maritime City Authority (DMCA) Tel: 04-3455545 / 056-6824343 if any similar case occurs.

Vessels owners, Users, Charters, Marinas, Yacht club and Recreational Sailing Organisations shall ensure that the contents of this Circular are made known to the masters or persons in charge of their vessels.

خمس ولد غميل
مدير إدارة حركة المرور البحرية
سلطة مدينة دبي الملاحية



تم ملاحظة أن الدراجات المائية تسير بسرعات غير آمنة وتحدث أمواج وإزعاج لمستخدمي مياه الإمارة الآخرين، هذا لإعلام الجميع بأنه على مستخدمي الدراجات المائية الإلتزام بالتالي:

- 1- عدم الدخول في منطقة عوامات الفصل الشاطئية.
- 2- تجنب كافة المناطق المحظورة والمناطق الخاصة.
- 3- ضرورة الإلتزام بالسرعة الآمنة وعدم إحداث أمواج أو إزعاج للآخرين في المناطق الضيقة ومراعاة الآخرين.
- 4- المحافظة على إبقاء مسافة آمنة لا تقل عن (100) متر عن الوسائل البحرية الأخرى.
- 5- عدم إعاقة الممر الآمن لأي مركب أو يخت أو وسيلة بحرية.

سيتم تحرير الغرامات المناسبة بحق المخالفين، ننصح الجميع بإبلاغ سلطة مدينة دبي الملاحية على الهاتف: / 04 – 3455545 056 6824343 في حال حدوث مثل هذه المخالفات.

على مالكي الوسائل البحرية، المستخدمين، المستأجرين، المراسي، نوادي اليخوت والقوارب الترفيهية والشرعية الإلتزام بتطبيق محتويات هذا التعميم.